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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
2024; február 28; (szerda) napján 8 óra 30 perckor kezdődő Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyalójában (7100 Szekszárd, Béla király tér 8/) 
megtartott rendes, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Máté Péter elnök- 
Móra Viktória elnökhelyettes- 
Bomba Gábor tag- 
Gulyás Róbert tag- 

 

Egy bizottsági hely betöltetlen; 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető- (! jegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként)- 
dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető- 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető; 

Magyar Károly igazgatóságvezető/ 
 

!z elnök köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottságból 4 fő jelen van, 
valamint, hogy a bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 8 óra 30 perckor megnyitja; 
 

Máté Péter elnök: Egy előterjesztés nem készült el, így javaslom, hogy ezt ne tárgyalja meg a 
bizottság/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft; 
és a T!RR KSC Szekszárd között felmerült bérleti viszonnyal, illetve sportközpont 
használattal kapcsolatos álláspont kialakítására és a kapcsolódó döntések meghozatalára” 
tárgyú előterjesztés napirendről történő levételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi napirendet 
állapította meg: 
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NAPIREND 

 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot 
keletkeztető ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének 
jóváhagyására- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(26/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

2. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének </2024;(<) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetéséről 
(tervezet)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(44/ számú közgyűlési előterjesztés)  
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr; Harci-Kovács Kolos, 
irodavezető ügyvéd) eseti megbízási szerződés alapján a 2024; év január havi 
teljesítésigazolásának jóváhagyására 

(6/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr. Harci-Kovács Kolos, 
irodavezető ügyvéd) 2024; január havi teljesítésigazolásának jóváhagyására 

(7/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
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5. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd MJV Önkormányzata, intézményei, Polgármesteri Hivatala, gazdasági 
társasága, valamint SZMJV Önkormányzata tagságával működő társulások által fenntartott 
intézmények részére általános felhasználású (intézményi) és közvilágítási célú villamos 
energia, valamint földgáz energia beszerzése vonatkozásában a közbeszerzési eljárások 
teljeskörű lefolytatására  
(8/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot 
keletkeztető ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének 
jóváhagyására- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(26/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Igazándiból nem kívánom kiegészíteni, ha gondoljátok, 

pár mondatban összefoglalnám, ha kívánjátok. Foglaljam össze pár mondatban? Ez az 

adósságot keletkeztető ügylet tábla ez kötelező, a költségvetési rendelet elfogadása előtt kell 
ezt elfogadni, ez tartalmazza azon bevételeinket, amelyek ebben a számításban szerepelnek, 
mert a saját bevételeink 50%-áig vállalhatunk kötelezettséget, ezt mutatja be itt. A helyi 

adóból származó bevételeink 4.200.000.000 forint, akkor vannak a tulajdonosi bevételeink, az 

ingatlanértékesítésből származó bevételeink, illetve az adóból beszedett bírságok, pótlékok. 

Ez képez egy 4.667.000.000 milliós bevételi összeget és ennek a feléig vállalhatunk, 

adósodhatunk el magyarán kifejezve. A másik oldalon látjátok egyrészt a még fennálló MFB 
Fejlesztési Bankos hitelünket, aminek a jelen állománya 425/000/000, tehát még ennyi a 
kötelezettségünk. Van egy lízing díjunk, ami az idei évbe fog lejárni, autólízing 127.000 forinttal 

és látjátok a lenti sorban a Volán tartozásunkat, az idei évre bevállalt kötelezettséget, a VOLÁN 

677.000.000 forintjára, és így beleférünk bőven az 50%-ba, mert ez 1.230.000.000 forint még, 

ami egyenlegként fönt marad. Ez a lényege ennek a táblának. 

 

Máté Péter elnök: Tehát ez azt jelenti, hogy elvileg akár még plusz 200.000.000 forint hitelt 

felvehetünk. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

 

 



 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

                   PÉNZÜGYI BIZOTTSÁG! 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

8/2024; (II;28;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot 
keletkeztető ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének 

jóváhagyásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 
ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének jóváhagyására” tárgyú 
előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2024; február 29; 
Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének </2024;(<) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetéséről 
(tervezet)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(44/ számú közgyűlési előterjesztés)  
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Kiegészíteni ezt annyival egészíteném ki, hogy a 
bizottságok által javasolt tételek belekerültek a költségvetésbe, az OKSI, KCV által kért 
bizottsági keretek ennek alapján lettek megállapítva és azok a sorok, amiket leegyeztettek 
illetve leegyeztetettek frakcióvezető urak, azok kerültek be, ennyivel egészíteném ki, 
egyébként meg ismert a korábbi tervezetnek megfelelően, csak azok a sorok változtak, ami 
képlékeny volt és ami felosztásra kerülhetett. 

 

Máté Péter elnök: Kérdés? 

 

Bomba Gábor bizottsági tag: Múltkor beszéltünk róla vagy az előző közgyűlésen még 
bizonytalanok voltak a bevételek, az állami bevételek a kötelezettségvállalásra. Abba van 

valami változás, vagy bármi fény az alagút végén? 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Annyi pluszként ugye, ami nem szerepel ebben az eredeti 

költségvetésben, meg nem is szerepeltethető benne, nem volt rá információ, a kulturális 
támogatás soron bér támogatásként megjelent, amit a Közművelődési Kft/ tavaly 26 millióval 
számolt, ez idén pontos összegbe 34/800.000 forint, ez egy következő tehát az első 
költségvetés módosításkor fog bekerülni a bevételi oldalon. Tehát maga a normatíva 
egyébként az állami normatíva, amiben szerepelnek számok, már teljesen pontosak, ez egy 
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legfrissebb információ, ami még nem tudott ebbe és nem is kerülhetett bele. 

 

Bomba Gábor bizottsági tag: Hát itt majd javaslom, hogy akkor következő negyedévben mikor 
tárgyaljuk, akkor legyen költségvetés módosítás is napirenden, akkor kerüljön be, ne csak 
tájékoztató, ennyi. Amivel én még ebbe nem értek egyet, az szerintem nem annyira bonyolult, 

hogy a költségvetésben szereplő profi csapat sportra létező összeget azt egyetlen egy 

egyesület kapja meg. Én azt javaslom, hogy most kapja meg ennek a az egynegyedét, a 

maradékot pedig tegyük be tartalékba és a következő közgyűlésen valami szakmai 
szempontok alapján osszuk el a profi csapatok között, ugyanis még két kérelem bejött a profi 
csapatoktól, szintén támogatási kérelem, az még a költségvetés készítése előtt nem volt 
ismert, úgy gondolom, hogy akkor járunk el felelősen, ha mind a három profi csapatnak a 

kéréseit megvizsgáljuk és a meglévő keretből majd eldöntjük szakmai szempontok szerint.  

 

Máté Péter elnök: Konkrétan melyik csapatokra gondolsz? 

 

Bomba Gábor bizottsági tag: Jött be a futball profi csapatnak kérelme, illetve jött be a 
kézilabda profi csapatnak is kérelme, ezeket még nem ismerjük. Mondjuk a futballét már 
láttam, de a kézilabdáét nem, ők is kérik a profi csapat finanszírozását, és ez az egyetlen 
keretünk áll rendelkezésre, amit profi csapatokra szánunk. Én úgy gondolom, hogy most ezt 
javasolnám, hogy 10/000/000 forintot most utaljunk el a csapatnak, hogy segítsük meg, a 

maradékot tegyük tartalékba és a következő költségvetési tárgyaláson osszuk szét a profi 
csapatok között, tehát nem gondolom máshova tenni. 

 

Gulyás Róbert bizottsági tag: A KSC elnökségében van három olyan tag, akit az önkormányzat 
delegált. Szeretném, hogyha a gazdálkodásról kapnánk valami képet, tehát ugye elérhetőek a 
tavalyi vagy a tavalyelőtti és azelőtti beszámolók, de nem tudjuk, hogy most hogy áll a helyzet, 

ugyanis az elnökségi tagok ebbe tudnának segíteni, hogy hogy áll? Hogy áll most a KSC? A 

beszámolók ugye elérhetőek, a régiek, azok nem fényesek, de hátha javult a helyzet. 

 

Máté Péter elnök: Bomba Gábornak volt egy módosító javaslata, ezt teszem fel szavazásra/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel Bomba Gábor módosító javaslatát, amelyet a bizottság 2 igen 
és 2 nem szavazattal nem fogadott el; 
 

Máté Péter elnök: !z eredetileg kiküldött javaslatot teszem fel szavazásra/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel az eredetileg kiküldött előterjesztés elfogadására irányuló 
javaslatot, amelyet a bizottság 2 igen és 2 nem szavazattal nem fogadott el; 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Szeretném jelezni, hogy most akkor nem született 
határozat/ 
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Máté Péter elnök: Rendben, akkor jön a következő napirend/  
 

3. napirendi pont: 

Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr; Harci-Kovács Kolos, 
irodavezető ügyvéd) eseti megbízási szerződés alapján a 2024; év január havi 
teljesítésigazolásának jóváhagyására 

(6/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Az eseti megbízás a jelen napirendi pont. Tisztelt 

bizottság! Arról szól, hogy a volt polgármesteri titkár perében 4 órát a Kaposvári 
Törvényszéken töltött a jogi képviselőnk és viszontválaszt készített, tehát ezt számoljuk el 
számára, az ügyben még érdemi döntés nem született, tudtommal kérik a felfüggesztését a 
jegyzői per jogerős lezárásáig.  

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

9/2024; (II;28;) határozata 

a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr. Harci-Kovács Kolos, irodavezető 
ügyvéd) eseti megbízási szerződés alapján a 2024; év január havi teljesítésigazolásának 

jóváhagyására 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti 
és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Pénzügyi Bizottság alcím 1/2/ pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  
 

1. dönt arról, hogy a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata (a továbbiakban. 
Megbízó) és a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (Székhelye. 7624 Pécs, Kodály 
Zoltán utca 26/ fszt/ 3/, képviseli. Dr. Harci-Kovács Kolos, irodavezető ügyvéd, a 
továbbiakban. Megbízott) (Megbízó és Megbízott együttesen. „Felek”) között jogi 
szolgáltatás tárgyban 2023/ október hó 09/ napján – I/E/253-2/2023 iktatószám alatt - 
létrejött Megbízási szerződés alapján Megbízott által benyújtott 2024. január havi 
teljesítésigazolása gazdaságilag megalapozott az előterjesztés 1-3/ mellékletei szerinti 
tartalommal; 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 
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2. felhívja a jegyzőt, hogy az előterjesztés 2/ mellékletét képező teljesítésigazolást (bruttó 

114.300,- Ft összegben) írja alá,  
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: dr. Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr. Harci-Kovács Kolos, 
irodavezető ügyvéd) 2024; január havi teljesítésigazolásának jóváhagyására 

(7/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Tehát tisztelt bizottság, az általános szerződése alapján 
egy átalánydíjért folyamatos jogi szolgáltatást nyújt a Hivatalban olyan esetekben, amelyben 
mondjuk a Jogi Osztály felkészültsége ellenére másfajta gyakorlati tapasztalat szükséges. 

Gyakran megkérdezzük mi is, a döntéshozók is, hivatalvezetők is, ezenfelül peres eljárásokban 
is képviseli a hivatalt az általános megbízása keretében.  

 

Máté Péter elnök: Jó, az összeg bruttó 876.300 forint. Van kérdés? 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

10/2024; (II;28;) határozata 

a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr. Harci-Kovács Kolos, irodavezető 
ügyvéd) 2024; január havi teljesítésigazolásának jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti 
és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Pénzügyi Bizottság alcím 1/7/ pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  
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1. dönt arról, hogy a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata (a továbbiakban. 

Megbízó) és a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (Székhelye. 7624 Pécs, Kodály 
Zoltán utca 26/ fszt/ 3/, képviseli. Dr. Harci-Kovács Kolos, irodavezető ügyvéd, a 
továbbiakban. Megbízott) (Megbízó és Megbízott együttesen. „Felek”) között jogi 
szolgáltatás tárgyban 2022/ augusztus hó 31/ napján – V/C/39-6/2022 iktatószám alatt 
- létrejött Megbízási szerződés alapján Megbízott által benyújtott 2024. január havi 
teljesítésigazolása gazdaságilag megalapozott az előterjesztés 1-3/ mellékletei szerinti 
tartalommal; 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. felhívja az alpolgármestert, hogy a teljesítésigazolást (a BGD-2024-50 sorszámú 
számlán feltüntetett bruttó 876;300, - Ft összegben) írja alá,  
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Zsikó-Gál Klaudia jegyző 

 

5. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd MJV Önkormányzata, intézményei, Polgármesteri Hivatala, gazdasági 
társasága, valamint SZMJV Önkormányzata tagságával működő társulások által fenntartott 
intézmények részére általános felhasználású (intézményi) és közvilágítási célú villamos 

energia, valamint földgáz energia beszerzése vonatkozásában a közbeszerzési eljárások 
teljeskörű lefolytatására  
(8/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Tisztelt bizottság, köszönöm a szót! Ez az úgymond 
szokásos eljárás a Sourcing Hungary Kft-vel, már több ideje minden évben ővelük intézzük a 
villamos energia és földgáz közbeszerzési eljárás lefolytatását, eddig meg vagyunk velük 
elégedve. Próbáltuk a tavalyi évben egy másik céggel, az nem ment, nem működött egész 
egyszerűen, próbáltuk, de nem sikerült, úgyhogy kérem a javaslat elfogadását. Beszéltünk az 
MVM-es kollegákkal, a kapcsolattartókkal, az is benne van az előterjesztésben, hogy most 
kéne lefolytatni, mert most ők úgy látják, illetve a Sourcing is úgy látja, hogy most nagyon jó 
árakat lehet elérni a piacon, pontosabb a KEF-en keresztül. Közbeszerzés fog lefolytatódni. 



 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

                   PÉNZÜGYI BIZOTTSÁG! 

 
Úgyhogy ezért hoztuk be most, nyáron szoktuk, emlékeztek, július-augusztus körül, de most 

szeretnénk ezt most elindítani, minél előbb. Köszönöm! 
 

Bomba Gábor bizottsági tag: Csak annyi, hogy mennyi most a KEF ár?  

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Körülbelül kétharmada most jelenleg, mint amire 
szerződtünk 24-re, ugye már most 25-i beszerzésről beszélünk. 

 

Gulyás Róbert bizottsági tag: Az önkormányzatnak nincs lehetősége arra, hogy tőzsdén 
vásároljon. 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Megmondom őszintén, ezt a részt nem ismerem, de nem 
érzem magunkat felkészültnek arra, hogy akár naponta vagy hetente nézzük a tőzsde árakat 
és úgymond leüssük egy adott kereskedőnél, mert az amúgy úgy működik, tehát például a 

Tejipar azt csinálja, hogy hetente nézik és akár hetente vált kereskedőt akár a piacon, de 
nálunk ez nem volt így/ 
 

Gulyás Róbert bizottsági tag: Én egy kis cégnél kötöttem így szerződést az Audax-al, 

konkrétan tőzsdei árakra, most jelen pillanatban 52 forintért vesszük az áramot, szerintem 

nyáron 20 forintért fogjuk egyébként venni, de lényegesen olcsóbb. 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Igen, ez egy nagy dilemma, ugye tavaly emlékeztek vagy 
tavalyelőtt, már nem is tudom, amikor indexált áron szereztük be és akkor volt lehetőség, 

lehetett lekötni egy adott áron, ugye az Önkormányzat lekötötte. Ezt mindig megkérdezzük az 
MVM-től is, meg a Sourcing-től is, mindenki azt mondja, hogy csak magánemberként éri meg, 

így könnyebb a költségvetésbe tervezni/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

11/2024; (II;28;) határozata 

Szekszárd MJV Önkormányzata, intézményei, Polgármesteri Hivatala, gazdasági társasága, 
valamint SZMJV Önkormányzata tagságával működő társulások által fenntartott 

intézmények részére általános felhasználású (intézményi) és közvilágítási célú villamos 
energia, valamint földgáz energia beszerzése vonatkozásában a közbeszerzési eljárások 

teljeskörű lefolytatásáról 
  

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti 
és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Pénzügyi Bizottság alcím 4/8/, továbbá 4/10/ pontjaiban meghatározott hatáskörében eljárva  



 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

                   PÉNZÜGYI BIZOTTSÁG! 

 
 

1. dönt arról, hogy Szekszárd MJV Önkormányzata, intézményei, Polgármesteri Hivatala, 
gazdasági társasága, részére a Sourcing Hungary Kft/, mint beszerzési tanácsadó 
bonyolítsa le az általános felhasználású (intézményi) célú, valamint közvilágítási célú 
villamos energia beszerzésére a közbeszerzési eljárást a 2025/01/01-2025.12.31. 

időszakra vonatkozóan/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. jóváhagyja az 1/ pont szerint a Sourcing Hungary Kft-vel, mint beszerzési tanácsadóval 
Szekszárd MJV Önkormányzata, intézményei, Polgármesteri Hivatala, gazdasági társasága 
vonatkozásában a általános felhasználású (intézményi) és közvilágítási célú villamos 
energia beszerzése tárgyú, KEF keretmegállapodásos közbeszerzési eljárás 2; 
szakaszának (versenyújranyitás) teljeskörű lefolytatása közbeszerzési tanácsadóként, 
műszaki előkészítéssel, a közbeszerzés tárgya szerinti szakértelem biztosításával, és a 
vételezéshez kapcsolódó szakmai feladatok támogatása tárgyában megkötendő 
szerződést az előterjesztés 1/ mellékleteként csatolásra került okirat-tervezet szerinti 

tartalommal.  

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

3. dönt arról, hogy Szekszárd MJV Önkormányzata, intézményei, Polgármesteri Hivatala, 
gazdasági társasága részére a Sourcing Hungary Kft/, mint beszerzési tanácsadó bonyolítsa 
le a földgáz energia beszerzésére a közbeszerzési eljárást a 2024/10/01-2025.10.01. 

időszakra vonatkozóan/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

4. jóváhagyja a 3/ pont szerint a Sourcing Hungary Kft-vel, mint beszerzési tanácsadóval 
Szekszárd MJV Önkormányzata, intézményei, Polgármesteri Hivatala, gazdasági társasága 
vonatkozásában a földgáz energia beszerzése tárgyú, közbeszerzési eljárás teljeskörű 
lefolytatása KEF keretmegállapodásos közbeszerzési eljárás 2; szakaszának 
(versenyújranyitás) teljeskörű lefolytatása közbeszerzési tanácsadóként, műszaki 
előkészítéssel, a közbeszerzés tárgya szerinti szakértelem biztosításával, és a 
vételezéshez kapcsolódó szakmai feladatok támogatása tárgyában megkötendő 
szerződést az előterjesztés 2/ mellékleteként csatolásra került okirat-tervezet szerinti 

tartalommal.   

 

 



 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

                   PÉNZÜGYI BIZOTTSÁG! 

 
Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

5. felhívja az alpolgármestert az 1-4/ pontok alapján a Sourcing Hungary Kft/ megbízásához 
szükséges nyilatkozatok, szerződések, egyéb dokumentumok aláírására/  

 

Határidő: döntéshozatalt követő 15 munkanap 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

6. javasolja Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata tagságával működő társulások 
számára, hogy az általuk fenntartott intézmények vonatkozásában tárgyi döntést hozzák 
meg. 

 

Határidő: 2024; március 31; 
Felelős: Bomba Gábor és Faragó Zsolt képviselők 

 

Máté Péter elnök: !z ülés végére értünk, köszönöm mindenkinek a részvételt/ 
 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 8 óra 46 perckor 

berekeszti. 

 

K.m.f. 

 

 

 

Móra Viktória 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
Készítette: 

dr; Holczer Mónika  és Sudár Dávid 

  igazgatóságvezető       adminisztrátor 

 

Máté Péter 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr; Zsikó-Gál Klaudia 

                jegyző 

 


